
,,Как се справяме с отпадъците в нашия град.“ 

Стара Загора е град, които има красива природа. Градът 

има  рециклиращи  контейнери  на ЕКО в различни 

цветове в зависимост за какво са: 

 жълтият е за 

пластмаса и метални 

опаковки; 

 зеленият - за стъкла; 

 синият - за хартия и 

картонени опаковки; 

Общината на града сложи 

и 5 контейнера за дрехи. 

Благодарение на тези ЕКО 

контейнери се намалява 

замърсяването  на околната среда. 

,,Как можем да направим Стара Загора по-чисто място.‘‘ 

Както знаете замърсяването е много голям проблем в 

днешно време. В градовете има  масови отпадъци и 

мръсен въздух. Тези отпадъци и лошият въздух не се 

отразяват зле само на природата, но и на самите нас. 

Питате се как можем да разрешим този  проблем  ли? 

Възможностите са много. Например може нашата община 

да отпусне парична сума с която да се закупят и 



поставят навсякъде около града кошчета за 

рециклиране, с които отпадъците ще се рециклират и по 

този начин няма да има сметища в които да има 

отпадъци. Рециклирането също ще се отрази добре и на 

икономиката на страната. Вече има градове, които 

изкупуват отпадъци и ги преработват. Също така трябва 

да има наказания за хората, които изхвърлят отпадъци 

на улицата, а не в поставените за тази цел кошчета! 

Могат да се наемат хора, които да следят за такива 

нарушения. По този начин ще се намали изхвърлянето на 

отпадъци навсякъде по улиците в нашия град. И също 

наемането на хора ще намали безработицата. Също така 

може да се направят фирми точно за тази цел, това може 

да се превърне в бизнес. Единственият недостатък е, че 

общината ще заплаща за тази услуга, което ще доведе 

до покачване на данъците. Друго алтернативно решение 

е да се намали употребата на пластмаса, което изцяло 

опира до човешката съвест. Друго нещо, което може да 

се направи е намаляването на мръсни ензими от 

превозните средства. Възможностите в тази посока са 

две: 

Първата отново допира до човешката съвест, като за 

тази цел хората от нашия град  имат работа що годе  



близка до тях  да отиват с колело или електрическа 

тротинетка, а не с колата си. 

Втората възможност е с въвеждането на електрически 

коли. 

За да стане Стара Загора едно по-чисто място трябва 

всички ние да се стараем да е чисто! Трябва ли да се 

стига до това ниво, в което всичко да е мръсно и да се 

чудим какво да правим? Ние мислим, че не трябва. 

Затова се налага да мислим ,,Ако направя това какво ще 

се случи утре?“ 
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